
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BÆ
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen nu skrotter de eneste to
mærkbare forebyggelsesinitiativer, som regeringen fremlagde i august måned
som en del af Kræftplan IV, nemlig rygeforbud på erhvervsskoler i lighed med
det forbud, der i dag eksisterer på gymnasier, og røgfri skoletid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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